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Svenska Kynologiska Akademin 
Protokoll nr 4 – 2023 
2023-11-16 
§ 42 – 55 
 

 

Protokoll fört vid Svenska Kynologiska akademins sammankomst den 
16 november 2023 
 
Närvarande: Britt-Marie Dornell ordförande, Kees de Jong (delar av mötet), Ulf Uddman, 
Renée Sporre-Willes, Karin Hedberg, Staffan Thorman, Karl-Erik Johansson, Åke 
Hedhammar (delar av mötet på distans), Nils Erik Åhmansson (delar av mötet, på distans) 
Elisabeth Rhodin och Åsa Lindholm. 
 
Frånvarande: Lotta Bengtsson 
 
Adjungerad: Måns Engelbrektsson, § 51 
 
Vid protokollet: Annika Klang 
 
 
§ 42 Sammankomsten öppnas 
 Britt-Marie Dornell hälsade öppnade sammankomsten och hälsade deltagarna 
 välkomna. 
 
§ 43 Val av mötessekreterare 
 Med anledning av koordinators sjukskrivning valdes Annika Klang till dagens 
 mötessekreterare. 
 
§ 44 Val av justerare 
 Karin Hedberg valdes att justera dagens protokoll. 
 
§ 45 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen fastställdes med tillägget: digital arkivering av klubbmaterial 
 
§ 46 Föregående protokoll nr 2 och 3 2023 
 Mötessekreteraren uppdrogs att redigera protokoll nr 2 och 3.  
 
§ 47 Uppdragslista 
 Uppdragslistan gick igenom.  

❖ Samarbete med släktforskningsförbund punkten stryks 

❖ Ny bänk till Hamiltonrummet avvakta 

❖ Princip för bibliotekets avhandlingar stryks (för komplext) 

❖ Akademins vänner  ev. en Facebookgrupp istället 
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❖ Presentation av donationer  stryks 

❖ Uppföljning av Savolainens arbete flyttas till sent 2024 

❖ Pågående projekt står kvar oförändrade. 
  
 Diskussion kring uttrycket ”dynamiskt bibliotek”. Tanken är att kunna exponera 
 särskilda ämnen, författare, raser etc. 
 
 Mötet tackade för förklaringen och fann förslaget utmärkt. 
 
 Pluggar dvs. småannonser i Hundsport med bilagor ska produceras med prioritering 
 biblioteket.  
 
 Mötet beslutade att Åsa Lindholm producerar dessa pluggar och tar hjälp av övriga 
 ledamöter vid behov. 
 
 Ulf Uddman uppdrogs att kontakta Marknadsavdelningen och be att få information 
 om när det finns utrymme för pluggar att kunna få plats i Hundsport och/eller övriga 
 bilagor. 
 
 Testamenten 
 Pia Lundberg, kennel Pinto, har uttryckt att hon önskar testamentera sin samling av 
 Sörvikstavlor till Akademin. Ulf har haft en första kontakt med Pia men sedan inte 
 fått någon mer återkoppling. Ulf uppdrogs att kontakta Pia igen för fortsatt 
 diskussion. 
 
 Ledamöterna beslutade att vid ett senare möte definiera vad ordet samling 
 innefattar för Akademin. 
 
 Mottagna gåvor 
 Under koordinatorns sjukskrivning uppdras ledamöterna att själva tacka för gåvor 
 av större dignitet som kommer till museet och/eller biblioteket. 
 
§ 48 Ekonomisk rapport 
 Ulf Uddman redovisade det ekonomiska läget och där årets kostnader väl följer 
 budget.  
 Arbetet med slutförandet av inskanning av fotografier har pausats tillsvidare. 
 Terttus arbete har pausats tills vidare. 
  
 Enligt överenskommelse med Kees de Jong har Ulf Uddman sedan juni månad läst 
 och hanterat inkommen post och mejl till koordinatorn som rör Akademin. Detta för 
 att koordinatorn inte ska mötas av en stor mängd olästa mejl den dagen hon åter 
 börjar hantera sin mejl. Under perioden juni till dags dato har det inkommit ca 1 500 
 mejl, varav ca 100 avser Akademin. 
 Under september har kontaktuppgifterna på skk.se kompletterats med Ulf Uddmans
 mejladress och mobilnummer. 
 I stort sett all inkommande manuell post har bestått av ras- och specialklubbs-
 tidningar och som tillsvidare bara har lagts åt sidan. 
 
 Ovan är bara en kortsiktig lösning och Kees de Jong har önskat att en mindre grupp
 träffas för att hitta en lite mer långsiktig lösning hur de externa kontakterna med 
 Akademin ska ske. 
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Under sommarperioden och fram till i höst har några visningar av museet kunnat ske med 
hjälp av bland annat Annika Klang då framförhållningen med önskemålen varit väldigt 
kort. Från och med september är kravet minst en veckas framförhållning för att  en visning 
av museet kan vara möjligt. Detta har väsentligt minskat antalet besök. 
 
Mötet beslutade att bilda en arbetsgrupp bestående av Kees, Ulf, Lotta och Renée för att 
hitta lämpliga lösningar för resterande 2023 och 2024. 
 
§ 49 Genomgång av personal och ekonomiska förutsättningar för 2024 
 
Ulf Uddman gick igenom förutsättningar för Akademins arbete inför 2024. 
 
Personal 
Koordinatorn har varit sjukskriven sedan början av juni och börjat så smått att arbeta igen 
från oktober på 25 %. Detta innebär att Akademin för närvarande inte har något stöd för 
genomförande av tänkta projekt. 
 
Under sommaren har inskanning av fotografier färdigställts och sedan i augusti-september 
har jobbet bestått i att identifiera hundar och personer på de inskannade bilderna. Av 
kostnadsskäl pausades detta arbete i september för att se om akademins ledamöter kan ta 
ett större ansvar för detta. Registreringsarbetet av dubbletter av böcker är också pausat. 
 
Ekonomi 
Akademin har för närvarande ca 511 000 kr på sitt balanskonto. Årets nettokostnader är 
bedömt i kvartal 4, prognosen för 2023 hamnar på 400 000 kr. Huvuddelen av årets 
kostnader har varit kostnader för inskanning av alla fotografierna. 
 
Den redovisningspraxis som SKK tillämpat tidigare är att årets kostnader har reglerats mot 
akademins balanskonto. Detta skulle innebära att per 31 dec 2023 finns endast 111 000 kr 
på balanskontot. 
 
I budgeten för 2024 - 2025 har avsatts 200 000 kr/år samt att för 2024 har 100 000 kvittats 
mot balanskontot. Resterande 300 000 kr kommer därefter ingå i SKKs ordinarie 
resultaträkning. Att notera är att ledamöterna behöver diskutera gåvan från Marina 
Reuterswärds dödsbo på 150 000 kr, som idag finns bokförd på akademins balanskonto. 
 
Men oavsett denna fråga så kommer Akademin framöver att ha begränsade förutsättningar 
att slutföra vårt digitaliseringsprojekt om inte SKK/CS skjuter till mera medel. Främst är då 
digitalisering av alla nummer av Hundsport sedan 1890 samt SKKs stambok mellan åren 
1889-1963 samt den relativt stora mängden foton som finns kvar rörande Hundsport i och 
med att Renée Sporre Willes fått tillgång till Torsten Widholms bildarkiv. 
 
Ledamöterna tackade för informationen. 
 
Nya inkomster 
Det kommer att vara viktigt för Akademin att hitta nya former av inkomster framöver, t.ex. 
vända sig till olika fonder och söka bidrag. 
 
Efter en kortare diskussion beslutades uppdra till Staffan Thorman att till nästa möte 
undersöka möjligheterna att kunna söka bidrag från Allmänna Arvsfonden. 
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§ 50 SKKs bibliotek 
 Rapport om arbetet i arkivet med dubbletter av böcker 
 Se § 49 
 
 Rapport skänkta tavlor och andra föremål 
 De gåvor som lämnats i form och böcker och tidningar, finns i anslutning till 
 koordinatorns arbetsplats. Registrering av dessa gåvor återstår och får göras när 
 koordinator åter är i tjänst. 
 
 Ledamöterna noterade Informationen. 
 
 Meddelande från IT-leverantören om att byte av IT-system måste göras 
 Nuvarande system från Micromarc kommer att finnas kvar till den 1 juni 2025. Drift, 
 support och underhåll kommer att erbjudas fram till dess. Med denna information 
 finns det ingen anledning för ledamöterna att lära sig Micromarc utan vänta tills det 
 nya systemet, Quria, kan introduceras och implementeras. 
 
 Ledamöterna noterade informationen. 
 
 SKKs museum 
 
 Förslag om visning av museet för domare den 11 december 2023 
 Ulf Uddman kommer att få en lista med de domare som kan vara aktuella för ett 
 besök på SKKs museum. 
 
 Ledamöterna noterade informationen. 
 
§ 51 Mediaflow 
 Måns Engelbrektsson hälsades välkommen till mötet för att ge ledamöterna en 
 genomgång av verktyget Mediaflow där ett stort antal av SKKs foton är inskannade. 
 
 Efter genomgången diskuterades olika önskemål om vad ledamöterna ska kunna 
 hantera i verktyget. 
  
 Önskelista: 

1) Respektive ledamot har sitt eget konto 
2) Redigeringsmöjlighet, dvs. kunna ändra text/lägga till text vid ett foto 
3) Sätta signatur och datum om bildtext ändras 
4) Meddelandefunktion, t.ex. kunna ställa en fråga till någon ledamot i verktyget 
5) Lathund för ledamöter hur man ska arbeta i verktyget 

 
 Måns kommer att undersöka möjligheten till att varje ledamot har sitt eget konto. 
 Redigeringsmöjlighet finns liksom möjligheten att sätta signatur och datum. Även 
 meddelandefunktion finns i verktyget. 
 Lathund för ledamöterna kommer sättas samman av Måns, Renée och Lotta. 
 
 Ledamöterna tackade för genomgången och redovisningen. 
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§ 52 SKKs museum forts. 
 
 Gåva till museet 
 Glasad pastellmålning (55-60 cm) av Richardis Sörvik från tidigt 1960-tal, föreställer 
 en av de första exemplaren av shih tzu i Sverige, den då 7 månader gamle SE &FIN 
 Ch Björneholms Wangdi. 
 
 Wangdi var född 1957 hos Astrid Jeppesen  Danmark och ägdes av den kände 
 hundprofilen Inga Hagensen, kennel Mings. 
 
 Inga Hangesen skänkte målningen som vandringspris, ”Mings Minne” till Shih Tzu 
 Sällskapet. Den vanns för gott av Anita Berggren, kennel Anibes.  
 
 Anita har varit i kontakt med Renée Willes om att skänka målningen till SKKs 
 museum. Ett avtal skrevs även om detta. Dessvärre fanns det inte vid Anitas 
 frånfälle, så målningen togs omhand av hennes goda vän och uppfödarkollega, Siv 
 Engstrand, Lyckåsvägen 12. 635 32 Kvicksund. 
 
 Vid specialklubbens utställning i Vilsta, i oktober 2023 skänkte Siv målningen till 
 SKKs museum. Renée Sporre Willes mottog den då och skrev ner tavlans 
 proveniens. Sverige är världsberömt för den höga kvaliteten på shih tzu. Grunden 
 lades i synnerhet av kennel Björneholm i Danmark och med importer därifrån av 
 kennlarna Mings, Nanking, Anibes och inte minst av domarparet Erna och  Carl-
 Olof Jungefeldts kennel, Jungfältets, med i synnerhet avelshunden Ch Björneholms 
 Pemba. 
 
 Ledamöterna tackade för information om proveniensen. 
 Renée Willes skriver tackbrev. 
 
 Triangeln 
 Förslag är att förlänga utställningen om frimärken till årets slut. 
 
 Ledamöterna beslutade i enlighet med förslaget. 
 
 Minnesutställning över Märta Ericson och Dan Ericsson 
 Båda projekten skjuts på framtiden tills resurser finns tillgängliga, men den 
 minnesskrift som är tänkt att göras för Märta kan fortsätta. Elisabeth Rhodin har 
 börjat att skissa på skriften. 
  
 Förslag att anordna en utställning om de nyförvärv som gjorts från 2020 till 2022. 
 
 Ledamöterna beslutade att Renée Willes ansvarar för utställningen. Ulf Uddman 
 lämnar en lista på de förvärv som gjorts under perioden. 
 
 Artikel om frimärksutställningen 
 I nummer 4 av Hundsport Special kommer en artikel om frimärksutställningen, som 
 Åsa Lindholm har skrivit. 
 
 Ledamöterna noterade informationen. 
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 Övriga tänkta projekt skjuts på framtiden, tills resurser finns att tillgå igen. 
 
 Temarummet 
 
 Avslutning av utställningen om Västgötaspets 
 En förfrågan har kommit från några personer om att besöka Temarummet och 
 museet mellan 15.00-18.00 den 8 december innan utställningen avslutas. Karin 
 Hedberg och Renée Willes kan åta sig att vara på plats under förutsättning att det 
 kommer personer. Kansliet är i princip obemannat då de flesta i personalen är på 
 Stockholmsmässan för att förbereda Stockholm Hundmässa. Återstår att se om det 
 går att genomföra. Praktiska frågor såsom att larma av och larma på går att lösa. 
 
 Ledamöterna noterade informationen. 
 
 Idébank Temarummet 
 Idébanken gick igenom.  

❖ Numerärt små spanielraser  skjuts på framtiden 
 

Idéer – ännu inte tidsbestämda 
❖ Nordiska /svenska jaktraser  ny person tillkommer 

❖ Schäferhundar/polishundar  stryks 

❖ Samarbete med släktforskning  stryks 

❖ Tjänstehundar/Staffan Th  nytt 

❖ Vinthundar i konsten  nytt 

❖ Kvinnliga uppfödarprofiler i Sverige nytt 

❖ Jag och mina hundar  nytt 

❖ SKK historia (Ulf)   nytt 
  
 
Digitaliseringsprojektet 
 
Foton 
Idag är alla fotografier som är arkiverade på SKK inskannande och därmed räddade från att 
förstöras genom att blekna eller helt enkelt gå sönder. 
 
Fortfarande kvarstår ett stort arbete med att så långt som möjligt identifiera hundar, 
personer eller aktiviteter som bilderna visar. Förhoppningen är nu att Akademin i större 
omfattning ska ta över detta arbete, kanske i samverkan med andra externa personer. 
Under sommaren har Renée Willes fått tillgång till fotografier som Torsten Widholm har 
haft hemma. I denna samling finns sannolikt många intressanta foton för Akademin att 
bevara för händelser under perioden 1989 och en bit in på 2000 talet. 
Fortfarande kvarstår frågan hur Akademin ska hantera perioden nu på 2000 talet där 
pappersbilderna helt tagits över av digitala bilder och som inte finns sparade på det sätt 
som papperskopiorna av foton. 
 
SKK 100-års jubileumsbok 
Är digitaliserad men endast fortfarande tillgänglig för Akademins koordinator. 
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Hundsport 
Arbete med att digitalisera Hundsport sedan 1890 har inte påbörjats. Kostnad ca 1000 
kr/år, dvs ca en totalkostnad kring 100 000 kr. Sedan kring 2010 finns Hundsport sparad i 
digital form. 
 
SKKs stambok 
Är även den av kostnadsskäl ännu inte påbörjad vad avser inskanning. Rör perioden i första 
hand mellan 1889-1963 där stamboken finns utgiven i bokform. Perioden 1964-1975 finns 
uppgifterna bara tillgängliga på mikrofilm eller motsvarande media. Sedan 1976 finns de 
årligen registrerade hundarna i SKKs databas. 
 
Ledamöterna noterade informationen för vidare diskussion vid kommande möte. 
 
§ 51 Marknadsföring i Hundsport under 2024 
 
 Ulf Uddman lägger en beställning till Marknad om en annons för Triangeln rörande 
 nyförvärv. 
 
§ 52 Stockholm Hundmässa 2023 
 Akademin deltar inte i evenemanget i år.  
 
§ 53 Övriga frågor 
 
Digital arkivering av klubbmaterial 
Med jämna mellanrum dyker frågor upp från klubbar hur de ska arkivera digitalt material. 
Många gånger kan de säkert hittas på respektive klubbs webbplats, men det finns säkert 
andra verktyg som kan användas. Viktigt att hitta sätt som gör att klubbar inte blir 
historielösa. 
 
Ledamöterna beslutade att till nästa möte bjuda in Ida Sönnergren och/eller Yvonne 
Kekkonen från SKKs marknadsavdelning för en diskussion kring ämnet. 

 
§ 54  Sammankomster under 2024 
 Preliminära datum för möten under 2024 
 14 februari kl. 10.00-15.00 
 14 maj  kl. 10.00-15.00 
 7 augusti kl. 10.00-15.00 
 20 november kl. 12.00-17.00 (avslutning med gemensam middag) 
 
§ 55 Sammankomsten avslutas 
 Ordförande tackade alla närvarande och avslutade sammankomsten. 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Annika Klang    Britt-Marie Dornell 
     Ordförande 
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Justeras: 
 
 
Karin Hedberg 
 


